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            Zápis č. 5-2015 ze zasedání Zastupitelstva obce Kozlovice                    
konaného dne 21.10.2015  v 18.00 hodin v budově OÚ

Přítomno: 15 členů zastupitelstva
Jednání zastupitelstva se nezúčastnili žádní občané obce.

Zapisovatelkou dnešního jednání určil pan starosta pracovnici obecního úřadu paní Silvii 
Borákovou.

Jednání zastupitelstva zahájil a řídil pan starosta. Uvítal všechny přítomné a konstatoval, že je 
přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva a zastupitelstvo je schopno se usnášet. 
Při zahájení jednání bylo přítomno 15 členů zastupitelstva.

Pro jednání zastupitelstva předložil pan starosta níže uvedený program:
1. Kontrola usnesení a informace starosty
2. Informace výborů
2.1 Kontrolní výbor
2.2 Finanční výbor
3. Kontrola rozpočtu – rozpočtové opatření
4. Dotace MSK – Nákup dopravních automobilů pro JPO (hasiči)
5. Dar Středisku sociálních služeb města Frýdlantu nad Ostravicí
6. Navýšení kapacity ZŠ a MŠ Kozlovice – další postup
7. Různé – diskuze, termín dalšího zasedání ZO

K navrženému programu jednání nepodali členové zastupitelstva žádnou připomínku nebo 
požadavek na doplnění.
55/2015 – Zastupitelstvo obce schvaluje navržený program jednání. 
Hlasování: 15 : 0 : 0

Volba návrhové komise
Do této komise byli navrženi Ing. Josef Klímek a Ing. Jiří Tkáč.
56/2015 – Zastupitelstvo obce schválilo návrhovou komisi ve složení: Ing. Josef Klímek a 
Ing. Jiří Tkáč.
Hlasování: 13 : 0 : 2

Volba ověřovatelů zápisu
Na ověřovatele zápisu byli navrženi paní Bc. Lenka Nevludová a pan Tomáš Ulčák.
57/2015 – Zastupitelstvo obce schválilo ověřovateli zápisu paní Bc. Lenku Nevludovou a 
pana Tomáše Ulčáka.
Hlasování: 13 : 0 : 2

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva obce byl vyložen k nahlédnutí na OÚ. Nebyly 
vzneseny žádné námitky, považuje se za schválený.

A nyní k jednotlivým bodům programu:

1. Kontrola usnesení a informace starosty
Starosta podal následující informace:

- Usnesení z minulého Zastupitelstva obce jsou splněna.
- Proběhl dílčí přezkum hospodaření – nebyly zjištěny chyby a nedostatky.
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- Z regionální rady jsme obdrželi oznámení o výběru projektu k uzavření Smlouvy o 
poskytnutí dotace na projekt Stavební úpravy hygienického zařízení a společných 
prostor MŠ Kozlovice.

- Probíhají opravy vodovodu – nejstarší část horní konec.
58/2015 - Zastupitelstvo obce bere informace starosty na vědomí a souhlasí s nimi.
Hlasování: 15 : 0 : 0

2. Informace výborů
2.1 Kontrolní výbor
Mgr. Lukáš Gola oznámil, že kontrolní výbor zasedal a provedl kontrolu plnění usnesení Rady 
obce č. 8/2015 – 13/2015 a Zastupitelstva obce č. 2/2015 – 4/2015. Kontrolní výbor nemá 
připomínky k těmto usnesením. Dále proběhla diskuze nad zveřejňováním různých zápisů ve 
zpravodaji. Bylo by dobré opět lidem připomenout, že z důvodu ochrany osobních údajů nelze 
publikovat všechny informace a také napsat informaci, že byl příspěvek redakčně zkrácen. 
Pan starosta: Ochrana osobních údajů je vykládána různě, každý právník má na to trochu jiný 
názor (pohled), osobní údaje jsou dnes lehce zjistitelné z portálů přístupných veřejnosti – např.
katastr nemovitostí. Ve Zpravodaji obce je umístěna věta: „Zápisy a usnesení ze zasedání rady 
a zastupitelstva obce zveřejněné ve Zpravodaji jsou upravenou verzí (anonymizovanou) 
z důvodu dodržování přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů podle zákona o 
ochraně osobních údajů“. Zápisy zastupitelstva nejsou zestručňovány – jen u jmen jsou 
iniciály. Každý občan má možnost přijít na zasedání ZO a vše si podrobně vyslechnout. 
Zapisovatelka neprovádí doslovný přepis zasedání ZO, daný problém se snaží zapsat, ale každý 
má svůj styl zápisu a formulaci. Proto volíme ověřovatele zápisu, kteří text schvalují.
59/2015 – Zastupitelstvo obce bere informace a vysvětlení starosty na vědomí a ztotožňuje 
se s ním.
Hlasování: 15 : 0 : 0

2.2 Finanční výbor
Finanční výbor nezasedal. I nadále členové finančního výboru zjišťují co nejvíce informací pro 
zřízení denního stacionáře pro seniory v Kozlovicích. 
K tomuto bodu nebylo přijato usnesení.

3. Kontrola rozpočtu – rozpočtové opatření
ZO bylo předloženo plnění rozpočtu k 30.9.2015. Z důvodu přijetí a schválení dotací je potřeba 
provést rozpočtové opatření č. 7. Navrhované změny jsou patrné z podkladů, které zastupitelé 
obdrželi. Podrobné vysvětlení podal starosta obce.
Naše příspěvková organizace ZŠ a MŠ Kozlovice byla úspěšná se svou žádostí o dotaci pod 
názvem Technické a jazykové dovednosti na ZŠ Kozlovice (reg. č. CZ.1.07/1.1.00/57.0417). 
Jedná se o tzv. průtokovou dotaci, což znamená, že peníze jdou z účtu ministerstva na účet 
MSK, následně na účet obce a ta je musí přeposlat škole. Jinými slovy, prostředky jdou přes 
rozpočet obce, kde musíme upravit příjmovou i výdajovou stránku. Výše dotace je 432.976,-
Kč. 
Mgr. Hana Ulčáková: První část dotace ve výši asi 210 tis. Kč je přiřazena programu
gramotnosti v polytechnické výchově (vybavení a zařízení dílen) a druhá část dotace je 
přiřazena jazykovému programu (zakoupení online vzdělávacích jazykových programů, včetně 
online konverzace s rodilými mluvčími).
Dále je potřeba do rozpočtu přidat novou položku (do příjmů) 4122 Neinvestiční přijaté 
transfery od krajů – dotace na hasiče a les a dále upravit některé paragrafy v příjmech i 
výdajích.
60/2015 – Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 7 v celkové výši 609.000,-
Kč dle přiloženého návrhu, který je přílohou zápisu.
Hlasování: 15 : 0 : 0
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61/2015 – Zastupitelstvo obce dočasně pověřuje radu obce prováděním rozpočtových 
změn v plném rozsahu. Toto pověření platí do 31.12.2015.
Hlasování: 15 : 0: 0

4. Dotace MSK – Nákup dopravních automobilů pro JPO (hasiči)
Rada obce  dne 30.3.2015 vyslovila souhlas se zapojením do projektu připravovaného MSK s 
názvem „Nákup dopravních automobilů pro JPO“, kde se předpokládala spoluúčast obce ve 
výši cca 580 tis. Kč. Jedná se o dovybavení jednotek hasičů JPOII a JPOIII. Naše jednotka je 
zařazena do JPOIII. Naše obec byla vybrána i díky vysoké úrovni připravenosti své výjezdové 
jednotky. JSDHO vlastní v současné době (mimo jiné) cca 20 let starý automobil Ford Transit, 
který již nesplňuje požadavky na něj kladené. Jedná se zřejmě o jedinečnou neopakovatelnou 
příležitost, protože jde o vozidlo v ceně 3.842.960,- Kč a naše spoluúčast bude činit jen 
576.453,08 Kč. Je to vozidlo plně vybavené – dýchací přístroje, spojovací technika, hasící 
technika, elektrocentrála, motorová pila, …..
Celý tento projekt zabezpečuje Moravskoslezský kraj, který ho soutěžil, celý ho administruje a 
finančně zaštiťuje. Naši spoluúčast je potřeba schválit a zaslat formou dotace. Potřebné 
rozpočtové opatření bylo již provedeno.
Ing. arch. Václav Cviček: Barva vozu bude červená?
Bc. Petr Pavlát: Barva bude oranžová reflexní a zadní dveře budou šrafované. Barvy se na 
automobily stříkají v 10 vrstvách, je to dost drahé, my budeme mít reflexní polepy. Vybavení 
automobilu je kvalitní – nádrž na 300 l vody, naviják, hadice, elektrocentrála, vysílačky aj., vše 
v profi kvalitě a cenách přesahujících potřebnou částku spoluúčasti. V automobilu je 9 míst 
k sezení, tudíž bude používáno i na hasičské soutěže a pro výjezdy malého rozsahu, např. 
likvidace bodavého hmyzu, autonehody, ale prvotní zásah u požáru. Je nutný řidičský průkaz 
skupiny C.
62/2015 – Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí individuální dotace ve výši 576.453,08 
Kč Moravskoslezskému kraji na projekt Nákup dopravních automobilů pro jednotky 
požární ochrany.
Zastupitelstvo obce dále schvaluje uzavření Smlouvy o poskytnutí dotace a pověřuje 
starostu podpisem této smlouvy.
Hlasování : 15 : 0 : 0

5. Dar středisku sociálních služeb města Frýdlantu nad Ostravicí
Obec každoročně přispívá ze svého rozpočtu na chod domovů důchodců nebo podobných 
zařízení, které využívají naši občané.  V letošním roce nás o pomoc požádalo Středisko 
sociálních služeb města Frýdlantu nad Ostravicí. V tomto zařízení momentálně žijí tři naši 
bývalí občané. Náklady na jedno lůžko v tomto zařízení jsou za rok 2014 cca 310 tis. Kč. 
Podrobnější informace jsou uvedeny v podkladech.
63/2015 – Zastupitelstvo obce schvaluje peněžitý dar ve výši 30.000,-Kč Středisku 
sociálních služeb města Frýdlantu nad Ostravicí se sídlem Padlých hrdinů 312, 739 11
Frýdlant nad Ostravicí, příspěvková organizace, IČ: 00847020.
Zastupitelstvo obce dále schvaluje uzavření Darovací smlouvy a pověřuje starostu jejím 
podpisem.
Hlasování: 15 : 0 : 0

6. Navýšení kapacity ZŠ a MŠ Kozlovice – další postup
V září 2013 zastupitelstvo rozhodlo o řešení nedostatečné kapacity ZŠ a MŠ. Z variantní studie 
bylo vybrané a schválené řešení formou přístavby stávající ZŠ. V současné době je zpracována 
projektová dokumentace pro provedení stavby a obec má platné stavební povolení.
Ředitelka školy dopracovala tabulky vývoje počtu dětí a potřebnosti učeben jak v ZŠ, tak v MŠ. 
Tyto tabulky zohledňují vývoj počtu žáků a tříd před 12 lety až doposud, a dále vývoj počtu 
žáků a tříd v budoucích 10 letech a vývoj obsazenosti učeben a tříd.
Kritickým rokem se jeví školní rok 2017 – 2018. Aby se přístavba do tohoto data stihla 
realizovat, je nejvyšší čas k rozhodnutí, jak dále.
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V současné době neexistuje žádný dotační titul, který by podporoval výstavbu školky a školy 
v jednom projektu. V listopadu (snad) bude vypsána výzva z IROPu na podporu výstavby 
školek. V příštím roce někdy v srpnu výzva na výstavbu škol, ale jen specializovaných učeben 
– nikoliv na výstavbu kmenových tříd, což potřebujeme my. 
V tomto plánovacím období dotací EU (2013 – 2020) se nepočítá s dotačním titulem, který by 
společnou výstavbu školky a kmenových tříd školy podporoval. Nicméně, časem může být vše 
jinak.
Dlouhou dobu jsme šetřili a s úvěrem (možná i bez), jsme schopni školu postavit, i když  
celková předpokládaná investice činí cca 33 mil. Kč. Je potřeba stavět, když něco potřebujeme 
a ne podle toho, zda dotace jsou, či nikoliv.
Z jednání se vzdálil pan Libor Král.
Ing. arch. Václav Cviček: Již před dvěma roky jsem říkal, že získat dotační titul na školu i 
školku bude problém.
Pan starosta: Společných škol a školek je v republice naprojektováno mnoho – není to nic 
zvláštního. Z dostupných informací vím, že požadavky na dotace jsou za cca 15 miliard Kč a 
tato listopadová výzva počítá s alokací jen cca 1 miliarda 700 mil. Kč! Pravděpodobnost 
získání dotace je velice malá.
Pan Libor Král se dostavil na jednání.
Pan Bc. Petr Pavlát se vzdálil z jednání.
Pan starosta informoval zastupitele o existenci rozpočtového výhledu obce.
Pan Bc. Petr Pavlát se dostavil na jednání. 
Pan starosta důkladně zastupitele s rozpočtovým výhledem seznámil, včetně simulace možnosti 
financování výstavby – dotace, úvěr, vlastní zdroje.
Bc. Lenka Nevludová: Nemůžeme se přihlásit, až budou schválené dotace?
Pan starosta: Nemůžeme, dotace nejsou jisté, navíc by se posunul začátek stavby a v kritických 
rocích 2017 – 2018 bychom neměli dostatečný počet tříd k umístění všech dětí v ZŠ i MŠ.
Mgr. Lukáš Gola: Čekat se nemůže, děti by se neměly kde učit.
Pan starosta: Peníze na výstavbu škol nejsou. Musí se zároveň rozběhnout i projekt na 
vybavení nových tříd.
Ing. arch. Václav Cviček: Existuje náhled přístavby školy?
Pan starosta: Na internetu je zveřejněn již asi rok. Pan starosta členům zastupitelstva obce 
ukázal umístění náhledu na internetu.
Ing. arch. Václav Cviček: Výstavba chodníků na horním konci bude tedy odložena?
Pan starosta: Nějaká rezerva v rozpočtu i tak bude, uvidíme, jestli to zvládneme, nebo 
přeložíme chodníky na další rok. Škola je důležitější. Důležité bude, jak dopadne výběrové 
řízení na zhotovitele stavby – teprve pak se dovíme skutečnou cenu. Pozn.: na chodníky 
prozatím ještě stále není stavební povolení.
64/2015 – Zastupitelstvo obce bylo detailně seznámeno s rozpočtovým výhledem obce do 
roku 2021 včetně simulace možných stavů ve vztahu na výstavbu přístavby školy – dotace, 
úvěr, vlastní zdroje. Rozpočtový výhled je dostatečným podkladem pro rozhodnutí o 
zahájení výstavby.
Hlasování: 15 : 0 : 0

65/2015 – Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s dotačními možnostmi na projekt 
Navýšení kapacity ZŠ a MŠ Kozlovice. Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti do 
IROP výzvy: Infrastruktura pro předškolní vzdělávání pro SVL Specifický cíl: 2.4 
Zvýšení kvality a dostupnosti infrastruktury pro vzdělávání a celoživotní učení. Tento 
dotační titul podporuje výstavbu mateřských škol.
Hlasování: 15 : 0 : 0

66/2015 – Zastupitelstvo obce schvaluje zahájení realizace (výstavby) projektu Navýšení 
kapacity ZŠ a MŠ Kozlovice v první polovině roku 2016. Projekt bude realizovaný i 
v případě nepřidělení dotace. V takovém případě bude projekt financovaný z vlastních 
rozpočtových zdrojů a v případě nutnosti i úvěru.
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Hlasování: 14 : 1 : 0

7. Různé - diskuze
Pan starosta: Už je promyšlen koncept zastřešení zastávky U pily?
Ing. arch. Václav Cviček: Zatím nemám nic promyšleno.
Ludvík Konečný: Obrátily se na mne maminky s požadavky na změnu otevírací doby dětského 
hřiště v určitých hodinách, dnech a sezóně.
Mgr. Hana Ulčáková: Jsem proti otevření hřiště celodenně, hřiště je především pro děti 
navštěvující školku a je na území školky. V brzké době bude probíhat schůzka s radou rodičů –
určitě se to tam bude řešit.
Pan starosta: Je to problém několika lidí, ale zároveň nesouhlasím s tvrzením, že je hřiště jen 
pro „školkové“ děti. Je určeno i pro děti ostatní „neškolkové“, kterých je velice málo a mají 
vyhrazené hodiny odpoledne (a celé prázdniny a svátky). Nejsme tak bohatí a domnívám se, že 
to ani nepotřebujeme, stavět další dětské hřiště. Zatím je hřiště ve zkušebním provozu. Nevíme, 
jaké časy budou pro všechny nejlepší. Sbíráme informace ke změně provozních hodin podle 
četnosti návštěv hřiště. Hřiště se rovněž ještě dovybaví herními prvky. To vše je známo několik 
let a bylo o tom psáno jak na webu, tak ve Zpravodaji.
Mgr. Hana Ulčáková: V září, když bylo hezky, tam byl jeden dospělý se dvěma dětmi a 
několik dětí na kolech. Na hračkách pro malé děti dovádějí i ty odrostlejší, takže životnost 
hraček bude malá.
Mgr. Lukáš Gola: Mohla by se tam umístit kamera?
Pan starosta: Kameru můžeme umístit.
Pan Ludvík Konečný: Místní „nejmenovaný“ občan by chtěl vybudovat dětské hřiště 
z vlastních zdrojů na obecním pozemku. 
Pan starosta: Žádný vhodný obecní pozemek není. Jedno hřiště ve středu obce je vybudováno 
a další není potřeba. Určitě by se to nelíbilo sousedům tohoto hřiště, nikdo by si hřiště 
nepostavil vedle svého domu. Je zde zvýšená hlučnost během dne a i po provozní době, 
zvýšený výskyt odpadků, neustále se řeší problém s dohledem nad provozem.
Bc. Lenka Nevludová: Nežijeme přece ve městě v panelácích, ale na vesnici, kde je u každého 
domu možnost postavit skluzavku, pískoviště aj. Rodiče mohou chodit s dětmi do lesa, učit je 
poznávat přírodu. 
Pan Ludvík Konečný: Kdo má na starosti čističku odpadních vod? V poslední době je tam 
zvýšená hlučnost.
Pan starosta předal telefonní číslo na technického ředitele SmVaK.

Pan starosta: Termín dalšího zasedání Zastupitelstva obce je 17.12.2015 v 17.00 hodin.

Jednání zastupitelstva ukončil pan starosta ve 20:00 hodin, poděkoval všem za účast.

Podpis starosty: Podpisy ověřovatelů zápisu:
Ing. Miroslav Tofel Bc. Lenka Nevludová

       Tomáš Ulčák

Zápis vyhotoven dne:  21.10.2015
Zapsala:  Boráková




